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V nizu dogodkov ob 150-letnici šole je živi šah že v napovedi zbudil ogromno zanimanje. Veliko ljudi se 

namreč še spomni, da so ga  pred desetletji v Framu že igrali. Učiteljica Smiljanka Šimundža, vodja vseh 

dogodkov ob 150-letnici šole, je presodila, da tako pomembne obletnice ni mogoče praznovati brez  

odigrane partije živega šaha. Zanimanje za dogodek je bilo zelo veliko, kar je potrdila tudi povsem polna 

tribuna gledalcev v šolski telovadnici. Vse prisotne sta v  uvodno dogajanje popeljala Bernarda Šibila in 

Srečko Trglec. Šahovske figure so ponazarjali učenci in delavci šole.  

Ob zvokih fanfar so se postavile vse figure. Čudoviti kostumi! Koliko dela je bilo vloženega v izdelavo, 

ve kostumografka Lara in ekipa, ki ji je pomagala. Tudi šahovnica na tleh v telovadnici je bila delo 

pridnih rok šolske ekipe.  

Bele figure je vodil Boris Mitrovič, črne pa Jože Velec. Pred 48 leti sta igrala skupaj na mladinskem 

prvenstvu in osvojila 4. mesto.  

Igro je spremljal  Georg Mohr, selektor slovenske olimpijske reprezentance, ki je med samo igro tudi 

kaj pojasnil (rokada, napaka, sodniki, kralji so obsojeni na propad ali na vladanje ...). Srečko Trglec je 

namreč kaj povprašal in pokomentiral z aktualnimi dogodki. Tudi Bernarda Šibila je igro pospremila z 

različnimi komentarji. 

 

Igro so začeli beli. 

Črni kralj je predal partijo. Učiteljica Smiljanka je želela, da gledalci vidijo klasični šah-mat, zato je 

dodala nekaj šahovskih korakov. Črni je vzkliknil, da na Framskem ni predaje, zato so z igro nadaljevali, 

a na koncu morali priznati premoč belih. Dvorni norček (nekaj časa se je premikal s skirojem) je na 

kolenih izročil šopek beli dami. Svoje delo sta  opravila tudi dvorna norčka in medicinska ekipa.  

Komentator  Mohr je povedal, da so igrali partijo, ki jo je on igral 1988 v Beogradu s svetovnim prvakom 

Anandom. Igral je z belimi figurami in zmagal. Bil je vesel, da je za predstavitev na živem šahu bila 

izbrana ta partija.  

Po odigrani partiji so figure slavnostno odšle, sledil pa je komentar igre. Šah je veličastna igra in v njej 

je mogočih vsaj toliko potez, kot je atomov v vesolju.  

 Pa se je odvil še eden od dogodkov ob 150-letnici šole. Zanimivo je bilo prisluhniti komentarjem po 

izvedbi: »Lepo je bilo, super so bili, lepo ste se spomnili …« 

Vsi sodelujoči si zaslužijo RES VELIKO pohvalo. Posebej režiserka Smiljanka, kostumografka Lara in 

celotna ekipa. 


